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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT,
ESPORTS I CULTURA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ,
JOVENTUT, ESPORTS I CULTURA EL DIA 19 D'ABRIL DE 2018

En la  Sala de Comissions I de l'edifici de l'antiga Fàbrica de Tabac de la ciutat de
València, pati A, 2n pis, a les nou hores i trenta-cinc minuts del dia dènou d'abril de dos mil

dihuit, davall la presidència de la Sra. Consol Castillo Plaza,  es reunix en sessió ordinària, la

Comissió Informativa de Desenvolupament Humà, Educació,  Joventut,  Esports i Cultura, a la

qual assistixen els components següents: Sra. Gloria Tello Company,  Sra. Mª Teresa Girau

Meliá, Sra. María Oliver Sanz, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, Sra. Mª Jesús Puchalt Farinós i Sra. Mª

Amparo Picó Peris. Hi actua com a secretari, per delegació del titular de la Secretaria General del

Ple, el Sr. Francisco Javier Vila Biosca, secretari general de l'Administració municipal.

Així mateix, també hi assistix la senyora María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal
Ciutadans.

Una vegada oberta la sessió, la presidència examina els assumptes que figuren en l'orde del
dia i s'adopten els acords següents:
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SECRETARIA

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la sessió de data 22 de març de 2018.

Pregunta la Sra. presidenta si algun membre de la comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del 22 de març de 2018, prèviament distribuïda amb la
convocatòria.

Com que no hi ha cap observació queda aprovada per unanimitat, d'acord amb el que es
prescriu en l'article 91 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.

SERVICI D'ACCIÓ CULTURAL

2 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-01905-2018-000056-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Adhesió de l'Ajuntament de València a la xarxa espanyola de teatres, auditoris, circuits i
festivals de titularitat pública.

La comissió, en sessió realitzada el dia 19 d'abril de 2018, acorda formular la proposta que
a continuació s’expressa, adoptada per unanimitat, i elevar-la al Ple de l'Ajuntament:

"Antecedentes de Hecho 

I.- Por Moción de la Teniente de Alcalde Delegada de Acción Cultural de fecha 31 de
enero de 2018 se manifiesta el interés que la ciudad de Valencia pertenezca a “La Red Española

, y sede Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad Pública - LA RED”
propone se inicien los trámites pertinentes para la tramitación de la Adhesión del Ayuntamiento
de Valencia a dicha Red.

II.- La Red Española de Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad
Pública - LA RED” es la asociación de espacios de exhibición (equipamientos, ferias, redes y
circuitos) de titularidad pública y ámbito estatal que acoge todas las tipologías de infraestructuras
escénicas y tiene representación de todas las comunidades autónomas españolas. Su idea
fundacional era la de constituirse como un instrumento esencial de coordinación para los
equipamientos públicos, con el que racionalizar y optimizar el trabajo de coordinación de las
artes escénicas y musicales en España, de acuerdo al mandato constitucional que la
Administración Pública recibe de “facilitar la participación de todos los ciudadanos en la vida
política, económica, cultural y social” (Título Preliminar, artículo 9-2).

Manteniendo esta vocación, representa a casi todos los espacios escénicos de titularidad
pública del territorio nacional, participa de las actividades más relevantes del sector y en la toma
de decisiones y generación de políticas culturales, promueve el Intercambio de conocimiento y de
buenas prácticas, y fomenta la relación y la cohesión sectorial. La Red se soporta
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económicamente a través de la financiación del INAEM (Instituto Nacional de las Artes
Escénicas y de la Música) del Ministerio de Educación Cultura y Deportes y la cuota anual de los
asociados.

La Red está presente en más de 800 espacios de exhibición de titularidad pública, 5
festivales y 15 redes y circuitos autonómicos y provinciales, a través de 153 socios directos. Esto
supone 200.000 butacas por toda España.

III.- La Red Española de Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad
 se constituye como asociación cultural al amparo de la Ley OrgánicaPública - LA RED”,

1/2002, de 22 de marzo, reguladora del derecho de Asociación y normas complementarias, con
personalidad jurídica y plena capacidad de obrar, careciendo de ánimo de lucro.

La Red se regula por sus propios estatutos, modificados para incluir el nuevo domicilio
social en el artículo nº 5, y añadido el artículo 38, sobre el cierre del ejercicio asociativo, por
Acuerdo de la Asamblea General de asociados de fecha 26 de febrero de 2015.

Estos estatutos y sus modificaciones, fueron inscritos mediante Resolución de la Secretaría
General Técnica del Registro Nacional de Asociaciones en fecha 11 de mayo de 2015

IV.- La pertenencia a la referida Red comporta el pago de una cuota anual, que para los
asociados y el ejercicio 2018, es de 1.500,00 euros (MIL QUINIENTOS EUROS). Dicha cuota
se abonará con cargo a la Aplicación Presupuestaria 2018 ED260 33400 22699 “otros gastos
diversos” del Presupuesto Municipal vigente.

V.- El Ayuntamiento de Valencia tiene la oportunidad de incorporarse a “La Red
Española de Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad Pública - LA RED” 
dentro del Plan de actuación del mismo, con la intención de propiciar la posibilidad de trabajar en
red y facilitar el desarrollo local de una forma más allá del término municipal de Valencia,
también participar en la reflexión y puesta en común de experiencias de interés relacionadas con
el papel de los Ayuntamientos en la generación de redes, lo que podrían dar lugar al intercambio
de experiencias de interés con las entidades locales asociadas.

VI.- El artículo 7 de los Estatutos que regula los “Asociados” señala que, podrán formar
parte de la Red Española de Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad Pública,
Asociación Cultural, las instituciones de carácter público que sean gestoras de teatros, auditorios,
circuitos, redes o festivales, firmantes del acta fundacional y aquellas que, cumpliendo con los
requisitos establecidos en los Estatutos se adhiera posteriormente a la Asociación.

VII.- El artículo 8 de los Estatutos regula la “Solicitud de ingreso” señala que, las
instituciones que deseen ser miembros de la Asociación, deberán solicitar su incorporación
mediante escrito dirigido a la Junta Directiva, quien podrá requerir al solicitante que aporte
cuanta documentación considere necesaria, al efecto de valorar la solicitud efectuada.

VIII.- El artículo 9 de los Estatutos regula los “Requisitos para la integración en la
Asociación”, y señala que, aquellas instituciones de carácter público que deseen formar parte de
la Asociación, deberán de disponer de un espacio o una red de espacios adecuados para el
desarrollo de la actividad escénica y musical estable. Dicha titularidad deberá justificarse
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documentalmente. Los citados espacios deberán reunir, además de los requisiots de seguridad y
funcionamiento exigidos leal o reglamentariamente por la normativa vigente, los requisitos
técnicos y presupeustarios para realizar una programación estable de artes escénicas y musicales.

IX.- Por último, el Ayuntamiento de Valencia en el marco de sus competencias, no
circunscribe sus actuaciones única y exclusivamente al desarrollo local, sino que también lo
extiende a otras áreas más amplias como el fomento de la cultura, acciones que trascienden dicho
ámbito, todo ello, teniendo siempre en cuenta el marco normativo señalado en la Legislación
Básica de Régimen Local y con atención particular a los preceptos promulgados para su
aplicación.

Fundamentos Jurídicos

 El Artículo primero apartado ocho de la Ley 27/2013, de 27 dePrimero.-
diciembre, de racionalización y sostenibilidad de la Administración Local (BOE 30
diciembre), que modifica la Ley 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las Bases del
Régimen Local. (LRBRL) y da una nueva redacción al artículo 25.2. de la citada
norma.  

Segundo.- Por otro lado, el asociacionismo municipal cuenta en la actualidad con una 
parca regulación concretada en la Disposición Adicional quinta (modificada por la Ley 27/2013,
de 27 de diciembre, de racionalización y sostenibilidad de la Administración Local) de la Ley    
7/85, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local (en lo sucesivo LRBRL)  Así del.
citado artículo se desprende que:

1. Las entidades locales pueden constituir asociaciones, de ámbito estatal o autonómico,
para la protección y promoción de sus intereses comunes, a las que se les aplicará su normativa
específica y, en lo no previsto en él, la legislación del Estado en materia de asociaciones.

 2. Las asociaciones de entidades locales se regirán por sus estatutos, aprobados por los
representantes de las entidades asociadas, los cuales deberán garantizar la participación de sus
miembros en las tareas asociativas y la representatividad de sus órganos de gobierno. Asimismo,
se señalará en los estatutos la periodicidad con la que hayan de celebrarse las Asambleas
Generales Ordinarias, en caso de que dicha periodicidad sea superior a la prevista, con carácter
general, en el artículo 11.3 de la Ley Orgánica 1/2002, de 22 de marzo, reguladora del Derecho
de Asociación.

 3. Dichas asociaciones, en el ámbito propio de sus funciones, podrán celebrar convenios
con las distintas Administraciones públicas.

Tercero.- De tan escueta regulación, plasmada como un derecho a reconocer por cada
Estado en el artículo 10.2 de la Carta de Europea de Autonomía Local, únicamente cabe deducir:

1. Que los Municipios, las Provincias y cualesquiera otras entidades locales pueden
asociarse para la protección y promoción de sus intereses comunes; aplicándose a esas
asociaciones una normativa específica que aún no ha sido dictada; por lo que en defecto de ella
resulta de aplicación plena la regulación estatal en materia de asociaciones.
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2. Que son los representes de las entidades locales, designados al efecto, quienes
aprueban los Estatutos; los cuales deben garantizar la participación de los asociados en los
órganos de gobierno y concretar la periodicidad de las Asambleas Generales Ordinarias cuando
sea superior a la prevista en la Ley Orgánica 1/2002.

  3. Que las asociaciones de entidades locales pueden formalizar convenios con las
Administraciones Públicas.

  Cuarto.- La Red Española de Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de
 se constituye como asociación cultural al amparo de la LeyTitularidad Pública - LA RED”,

Orgánica 1/2002, de 22 de marzo, reguladora del derecho de Asociación y normas
complementarias, con personalidad jurídica y plena capacidad de obrar, careciendo de ánimo de
lucro, y encontrándose entre sus fines, fomentar las actividades escénicas y musicales, potenciar
la creación y formación de públicos en el ámbito de las artes escénicas y musicales en España,
garantizar la calidad y estabilidad en la programación de los teatros y auditorios de titularidad
pública, potenciando la cooperación y colaboración entre ellos, así como con los circuitos de las
comunidades autónomas, entre otros.

Quinto.- Los Estatutos que obran en el expediente, se ajustan a lo previsto en la Ley
Orgánica 1/2002, Reguladora del derecho de Asociación. 

Sexto.- Los artículos 7, 8 y 9 de los Estatutos que regulan los “Asociados”, la “Solicitud de
ingreso” y “Requisitos para la integración en la Asociación”.

Séptimo.- Se adjuntan los Estatutos reguladores de “La Red Española de Teatros,
.Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad Pública - LA RED”

Octavo.- El órgano competente para la aprobación del presente acuerdo es el Pleno de la
Corporación, de conformidad con el artículo 123 de la  LRBRL. Con carácter previo a ello, se
remitirá el expediente a la Comisión Informativa de Desarrollo Humano, Educación, Juventud,
Deportes y Cultura, al amparo del 122 de dicho texto normativo, así como  del artículo 90 del
Reglamento Orgánico del Pleno del Ayuntamiento.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

PRIMERO.- Aprobar la incorporación del Ayuntamiento de València, a la “La Red
.Española de Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad Pública - LA RED”

SEGUNDO.- Designar como representante del Ayuntamiento de València en la “La Red
Española de Teatros, Auditorios, Circuitos y Festivales, de Titularidad Pública - LA RED”
a la Teniente Delegada de Acción Cultural, María Oliver Sanz, y al Jefe de Servicio de Acción
Cultural, Bernardino Gaspar Martínez, como representante técnico en la misma.

TERCERO.- Notificar el presente Acuerdo a “La Red Española de Teatros, Auditorios,
 a los efectos de dar de alta alCircuitos y Festivales, de Titularidad Pública - LA RED”

Ayuntamiento de València como socio en la misma."
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No hi han intervencions.

SERVICI D'EDUCACIÓ

3 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02101-2014-000854-00 PROPOSTA NÚM.: 24
ASSUMPTE:
Canvi de representants en el Consell Escolar Municipal

La comissió, en sessió celebrada el dia 19 d'abril de 2018, acorda formular la proposta que
a continuació s'expressa, adoptada per unanimitat, i elevar-la al Ple de l'Ajuntament:

 "Antecedents de Fet

Primer. El Ple de l'Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el 22 de desembre del 2016,
va disposar anomenar membre del Consell Escolar Municipal pels professors de centres escolars
del municipi, sector públic al Sr.  - per la Intersindical Valenciana.Gabriel Alemany Miñana,

Segon. Per la Intersindical Valenciana es presenta escrit comunicant el canvi de
representant en el Consell Escolar Municipal del Sr.  per la Sra Gabriel Alemany Miñana Beatriu

-.Cardona i Prats

Als anteriors fets s'apliquen els següents:

Fonaments de Dret

Primer. La Llei de la Generalitat Valenciana 7/1998, de 22 de desembre, per la qual es
modifica la Llei de la Generalitat Valenciana 11/1984, de 31 de desembre, de Consells Escolars
de la Comunitat Valenciana, en l'article 3r, així com el Decret Legislatiu de 16 de gener de 1989.

Segon. El Decret 111/1989, de 17 de juliol, del Consell de la Generalitat Valenciana pel
qual es regulen els Consells Escolars Territorials i Municipals establix en els seus articles 15 i 16
que les vacants que es produïsquen es cobriran en el termini de 2 mesos, d'acord amb el mateix
procediment i dins del mateix sector que corresponga al membre cessat. Perquè la dimissió dels
membres del Consell produïsca efecte, ha de ser presentada davant de l'òrgan o entitat que li va
designar o va triar i comunicada a l'òrgan a qui corresponga efectuar els nomenaments, perquè
acorde el cessament preceptivament, si concorren tots els requisits legals, i inici el procés per al
nomenament del successor.

Tercer. La Llei 6/2010, de 28 de maig, de la Generalitat, de modificació del Text Refós de
la Llei de Consells Escolars de la Comunitat Valenciana, aprovat per Decret Legislatiu de 16 de
gener de 1989, del Consell.

Quart. Resolució de 2 de juny del 2013, de la Direcció General d'Innovació, Ordenació i
Política Lingüística.

Quint. El Reglament de Règim Intern del Consell Escolar Municipal de València, aprovat
per Acord Plenari data 30 de setembre del 2005, modificat per acord del ple de data 25 d'abril del
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2014, que en l'article 6t establix que la duració del mandat dels membres del Consell Escolar
Municipal serà de quatre anys.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

Primer.- Acceptar el cessament del següent membre del Consell Escolar Municipal:

Pels professors de centres escolars del municipi, sector públic al Sr. Gabriel Alemany
-, per la Intersindical Valenciana (IV).Miñana

Segon.- Anomenar membre del Consell Escolar Municipal en substitució del membre
cessant a la persona següent:

Pels professors de centres escolars del municipi, sector públic a la Sra. -Beatriu Cardona i
-, per la Intersindical Valenciana (IV).Prats

Tercer.- El mandat dels membres del Consell Escolar Municipal és pel temps de mandat
pendent de complir a la resta dels membres."

Hi han les intervencions següents:

La Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, assenyala que van
sol·licitar un informe del Consell Escolar en relació a la Llei de Consells Escolars de la
Comunitat Valenciana que fa referència en l'article 14 a l'elaboració d'un informe anual sobre la
situació de l'educació, i encara no ho han rebut. Així mateix, vistos els continus canvis en el
Consell Escolar, sol·licita les dades actualitzades dels membres del mateix.

La Sra. María OLiver Sanz, del Grup Municipal València en Comú, manifesta que estan a
punt d'entregar l'informe. Respecte dels continus canvis assenyala que l'Ajuntament es limita a
acatar el que disposa la normativa vigent.

Concloses les intervencions, la proposta és aprovada per unanimitat.

SECRETARIA GENERAL DE L'ADMINISTRACIÓ MUNICIPAL

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-00400-2018-000005-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Creació òrgan denominat comissionat especial per a preparar la futura ubicació a València del
"Centre mundial per a l'alimentació sostenible (World Sustainable Food Centre)", de la FAO

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company; la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, i de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
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Sanz; amb l'abstenció dels representants del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i Sra. María
Jesús Puchalt Farinós, i de la representant del Grup Ciutadans, María Amparo Picó Peris, i
elevar-la al Ple de l'Ajuntament:

"Vistes les actuacions iniciades per a la determinació d'un òrgan denominat comissionat
especial per a la futura ubicació en València del “Centre Mundial per a l'Alimentació Sostenible
(World Sustainable Food Centre)”, i integrar-lo dins de l'organització municipal, de conformitat
amb els següents

FETS

Primer.- L'Excm. Ajuntament de València i l'Organització de la Nacions Unides per a
l'Alimentació i l'Agricultura (FAO) van subscriure el passat 13 d'octubre del 2016 un
Memoràndum d'Enteniment que “….comprén tots els temes d'interés comú relatius a
l'agricultura, l'activitat marítim-pesquera, l'alimentació, el desenvolupament i l'economia rural i
costanera, la promoció de la sostenibilitat dels sistemes alimentaris, l'educació del públic a una
sana alimentació, la reducció de pèrdues i desperdicis i, en particular, les iniciatives encaminades
al desenvolupament d'estos sectors i àmbits en els països més necessitats….”. Memoràndum en
què es concreten accions a desenvolupar per ambdós parts, mesures de coordinació i seguiment,
publicitat, drets de propietat intel·lectual, etc..

Segon.- En el marc de les polítiques, compromisos i accions arreplegues en l'esmentat
Memoràndum, l'Excm. Ajuntament de València va promoure la candidatura de la ciutat de
València a la capitalitat mundial de l'alimentació de 2017. Candidatura que va ser proclamada
vencedora per la FAO el 14 d'octubre del 2016.

Tercer.- Amb la finalitat d'impulsar, coordinar i unificar els criteris d'actuació de les
distintes Àrees Municipals i organismes d'este Ajuntament, en totes les actuacions que es
referides a la celebració de l'esmentada capitalitat, i impulsar les relacions de cooperació amb
quantes institucions públiques o privades pogueren incorporar-se a tal esdeveniment, efectuant el
seguiment de les actuacions de les Administracions Públiques implicades, en sessió ordinària de
data 17 de novembre del 2016, el Ple de l'Ajuntament va adoptar l'Acord següent: “…..“Aprovar
la determinació d'un òrgan denominat Comissionat Especial per a “València, Capital Mundial de
l'Alimentació 2017”…..”.

Quart.- A causa de la gran labor desenvolupada per la ciutat de València en el context de la
Capital Mundial de l'Alimentació sostenible 2017, segons escrit de data 15 de març del 2018, la
mateixa ha sigut proposta per la FAO per a la ubicació del “Centre Mundial per a l'Alimentació
Sostenible (World Sustainable Food Centre)”, motiu pel qual l'alcaldia, per mitjà de moció de
data 11 d’abril de 2018, proposa l'inici de les actuacions oportunes per a la determinació d'un
òrgan denominat “comissionat especial” que, sota la dependència directa de
l'alcaldia-presidència, realitze els treballs necessaris per a preparar la futura ubicació del Centre
Mundial per a l'Alimentació Sostenible (World Sustainable Food Centre) en la ciutat de València.

Quint.- Informe del Servici del Titular de l'Òrgan de Suport a la Junta de Govern Local i al
seu Regidor Secretari, de data 11 d’abril de 2018.

FONAMENTS DE DRET
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Primer.- De conformitat amb l'article 123.1.c) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora
de les Bases del Règim Local, en la seua redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de
desembre, de Mesures per a la Modernització del Govern Local, correspon a l'Ajuntament Ple
l'atribució de “…La determinació dels nivells essencials de l'organització municipal, entenent per
tals les grans àrees de govern, els coordinadors generals, dependents directament dels membres
de la Junta de Govern Local, amb funcions de coordinació de les distintes direccions generals o
òrgans semblants integrades en la mateixa àrea de govern, i de la gestió dels servicis comuns
d'estes o altres funcions anàlogues i les adreces generals o òrgans semblants que culminen
l'organització administrativa….”, i tot això “…sense perjuí de les atribucions de l'Alcalde per a
determinar el número de cada un de tals òrgans i establir nivells complementaris inferiors….”.

Segon.- L'article 82.2 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el
Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, disposa que
“….2. En l'orde del dia només poden incloure's els assumptes que hagen sigut prèviament
dictaminats, informats o sotmesos a consulta de la Comissió Informativa que corresponga …”.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC.- Aprovar la determinació d'un òrgan denominat “comissionat especial” que, sota la
dependència directa de l'alcaldia-presidència, realitze els treballs necessaris per a preparar la
futura ubicació del Centre Mundial per a l'Alimentació Sostenible (World Sustainable Food
Centre) en la ciutat de València."

Hi han les intervencions següents:

La Sra. Consol Castillo Plaza, del Grup Compromís, manifesta que la persona es designarà
a instàncies de la FAO. No hi ha encara una estructura organitzativa prevista, i la idea és poder
instal·lar l'esmentada oficina en la Marina. En este sentit, l'Ajuntament de València està treballant
en un pla de polítiques alimentàries que està sent objecte de reconeixement nacional i
internacional. Fruit d'això, és la proposta de la FAO de creació d'esta oficina.

La Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Ciutadans, assenyala que tot el que faça
referència a una òptima gestió de l'alimentació, amb especial referència a xiquets i majors, tindrà
tot el suport del seu grup, però troba molta falta d'informació respecte de la futura oficina.

Concloses les intervencions, la proposta és aprovada amb els vots a favor de  les
representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company; la
representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la representant del Grup
València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz; amb l'abstenció dels representants del Grup Popular,
Sr. Cristobal Grau Muñoz i Sra. María Jesús Puchalt Farinós, i de la representant del Grup
Ciutadans, María Amparo Picó Peris.  

MOCIONS
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5 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Cristobal Grau Muñoz, del Grup Municipal Popular, sobre
construcció de camp de futbol en el barri de Torrefiel.

El secretari dóna compte de la moció, que es transcriu a continuació, presentada pel Sr.
Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Municipal Popular, sobre construcció de camp de futbol en el
barri de Torrefiel, acordant la comissió deixar-la sobre la mesa amb el compromís de buscar una
sol.lució. 

"En el barrio de Torrefiel se ubica una parcela de titularidad municipal que ocupa una
superficie de 5.486 m2, colindante con la ronda Norte, entre las calles Llano de San Bernardo por
el linde oeste y la calle Conde de Lumiares por el este y sur, con propiedades que se desconocen
a sus titulares.

Según consta en la ficha de circunstancias urbanísticas la parcela en cuestión, ubicada en el
distrito de Rascanya, barrio de Torrefiel, la misma tiene la clasificación de suelo urbano, y una
calificación y uso pormenorizado de sistema local de Espacios Libres.

En el barrio de Torrefiel, con una población cercana a los 30.000 habitantes, no existe un
campo de fútbol 11 para los 9 equipos que practican esta modalidad deportiva, de los 22 que
existen en el barrio.

El Ayuntamiento de Valencia a través del Servicio de Planeamiento adoptó el criterio
interpretativo sobre la posibilidad de implantar un uso deportivo en zonas verdes (calificación
urbanística y uso pormenorizado Espacio Libre) con una superficie superior a 1.000 metros
cuadrados y menores de 10.000 metros cuadrados, según determinaciones de la LOTUP y el
PGOU de Valencia.

En consecuencia, tratándose de una parcela que desde el punto de vista urbanístico resulta
apta para la construcción de un equipamiento público de uso deportivo al aire libre, esto es, de un
campo de fútbol 11 en el barrio de Torrefiel, el concejal que suscribe formula, en su nombre y en
el del Grupo Municipal Popular, la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

Primera.- Que por la Delegación de Deportes se inicien los trámites administrativos para
la construcción y puesta en funcionamiento de un equipamiento público de uso deportivo en el
barrio de Torrefiel, para uso pormenorizado de fútbol 11, en la parcela de titularidad municipal
que ocupa una superficie de 5.486 m2, colindante con la ronda Norte, entre las calles Llano de
San Bernardo por el linde oeste, y la calle Conde de Lumiares por el este.

Segunda.- Asimismo, que se inicien los trámites entre las Delegaciones de Deportes y
Hacienda, para que en la próxima modificación de créditos o, en su defecto, en el momento se
elabore el Presupuesto Municipal para el ejercicio 2019 se habilite partida presupuestaria y se
consigne el importe necesario para la construcción y puesta en funcionamiento de la referida
infraestructura deportiva."
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Hi ha les intervencions següents:

Del Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, qui manifesta que l'Escola de Futbol que
actualment desenvolupa la seua activitat en el Camí de Moncada, demanda la construcció d'un
camp de fútbol 11. L'anterior equip de govern de què ell formava part només va poder construir
un camp de fútbol 7, si bé els membres de l'esmentada escola de futbol entenen que amb les
noves zones enjardinades perden espai. En este sentit, la relació esports-jardineria sempre ha
sigut complicada, sobretot a l'hora de determinar qui es fa càrrec dels gastos derivats de la
construcció.

El no disposar d'un camp de fútbol 11, per a l'Escola suposa un cost afegit. No sols pels
desplaçaments, sinó també per tindre que llogar altres camps amb què satisfer la creixent
demanda dels equips de la seua Escola.

Si bé assenyala que faltaria sòl per a la seua construcció, podrien iniciar-se els treballs
preparatoris.

La Sra. Maite Girau Meliá, del Grup Socialista, assenyala que l'ampliació del camp de
fútbol seria la solució més económica, però els veïns s'oposen a perdre zones verdes. Així, la
proposta que es planteja té informes negatius tant del Servici d'Esports com del d'Urbanisme,
perquè l'actual parcel·la municipal té una miqueta més de cinc mil metres quadrats, mentres que
la construcció del camp requeriria de més de sis mil, afectant la mateixa a parcel·les privades que
caldria expropiar, al mateix temps que es troba dins de l'àmbit del Pla Especial de Sant Miquel
dels Reis, amb els condicionants que això suposa. És per això que planteja la següent proposta
alternativa:

"Primer.- lnstar a l'Ajuntament de València que en la pròxima revisió detallada del PGOU
tinga en compte la necessitat dotacional del barri de Torrefiel , permetent la construcció de la
infraestructura esportiva sol·licitada, com més prompte millor.

Segon.- Així mateix que se sol·licite des de la Delegació d'Esports el pressupost necessari
per a la seua execució quan es dispose del sòl dotacional per a esta infraestructura esportiva."

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, respon que encara que es revisara el
PGOU, el tindre que acudir a l'expropiació és inevitable, amb la qual cosa estaríem demorant la
solució del problema. És per això que proposa que l'assumpte quede sobre la mesa en tant es
busquen solucions conjuntament amb Urbanisme.

La Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Ciutadans, manifesta que el seu Grup no està
en contra que es construïsquen infraestructures per al barri, però sempre han defés esmenar
primer totes les deficiències de les instal·lacions esportives existents abans de construir noves.

La Sra. Maite Girau Meliá, del Grup Socialista, puntualitza que si bé és cert que cal fer un
esforç inversor important per a fer front a les demandes socials cada vegada més específiques,
també ho és que cal donar respostes a la rehabilitació de les instal·lacions existents.    

Concloses les intervencions, la comissió acorda deixar-la sobre la mesa amb el compromís
de buscar una sol.lució. 
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6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000089-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, sobre creació
d'un "xec escolar d'estiu".

El secretari dóna compte de la moció presentada pel Sr. Fernando Giner Grima, del Grup
Ciutadans, la qual és sotmesa a votació i és rebutjada per la comissió amb els vots en contra de
les representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company;
de la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la representant del
Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz; i els vots a favor dels representants del Grup
Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i Sra. María Jesús Puchalt Farinós,  i de la representant del
Grup Ciutadans, Sra. Maria Amparo Picó Peris, moció que es transcriu a continuació i que
literalment diu:

"El fin del curso escolar supone un quebradero de cabeza para las familias, especialmente,
en las edades más tempranas de 0 a 3 años. La administración tiene la obligación de ser un
facilitador de los ciudadanos y uno de los campos en los que debe trabajar con más ahínco es en
el de allanar el camino a los padres y madres que quieren trabajar y así lograr una verdadera
situación de igualdad de oportunidades.

Las escuelas infantiles deben ajustar los horarios a las jornadas laborales que tienen los
padres y las madres así como a sus periodos vacacionales mientras la administración y las
empresas deben facilitar a padres y madres el acceso a estas actividades como una de las medidas
que facilite la conciliación.

La actual oferta del cheque escolar se limita a los meses de septiembre a junio, lo que
supone un incremento muy importante de las cuotas a abonar por los padres y madres durante el
mes de julio mientras que el objetivo que tiene Ciudadanos es que los valencianos dispongan de
un cheque escolar universal.

 Por estos motivos, formulamos las siguientes propuestas de acuerdo:

Que el Ayuntamiento de Valencia cree un nuevo “cheque escolar de verano” con el
objetivo de facilitar la conciliación de la vida familiar y laboral de los padres y madres con hijos
de 0 a 3 años durante el mes de julio."

Hi ha les intervencions següents:

La Sra. Maria Amparo Picó Peris defén la moció, considerant que la creació d'un xec
escolar per al mes de juliol vindria a solucionar un problema que es planteja als pares una vegada
finalitza el curs escolar. Així mateix, consideren que les escoles infantils deurien ajustar el seu
horari, a l'horari laboral dels pares per a facilitar la conciliació de la vida laboral i familiar. En
este sentit, indica que l'article 63 del Conveni Laboral de l'Ajuntament de València, sí que preveu
este tipus d'ajudes, motiu pel qual considera que deuria ampliar-se a la resta de valencians.
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El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, manifesta que tot el que siga ampliar el
xec escolar li pareix correcte. Considera que mes que d'un xec d'estiu, hauria de replantejar-se un
xec de dotze mesos perquè el servici seguix demandant-se tot l'any per motius laborals.

La Sra. María Oliver Sanz, del Grup València en Comú, respon que el xec escolar té una
finalitat pedagògica i no assistencial, per eixe motiu s'ajusta als horaris i mesos que comprén el
curs escolar. És per això que no es contempla l'ampliació sol·licitada.

La Sra. presidenta, Consol Castillo Plaza, considera que s'estan plantejant en la Comissió
Informativa qüestions que no tenen res a veure amb la mateixa. Es pretén crear un nou concepte
de xec escolar quan els pressupostos municipals ja han sigut aprovats. Considera que la
conciliació de la vida laboral i familiar s'ha de produir, però que són les empreses les que han de
facilitar-la.

En conseqüència, la moció és sotmesa a votació i és rebutjada per la comissió amb els vots
en contra de les representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company; de la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la
representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz; i els vots a favor dels
representants del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i Sra. María Jesús Puchalt Farinós,  i
de la representant del Grup Ciutadans, Sra. Maria Amparo Picó Peris.

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000087-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal Ciutadans, en la
que sol·licita posar un carrer al soldat Aaron Vidal López mort en acte de servici.

El secretari dóna compte de la moció presentada per la Sra. María Dolores Jiménez Díaz,
del Grup Ciutadans, en la que sol·licita posar un carrer al soldat Aaron Vidal López mort en acte
de servici, la qual decau al aprovar-se la proposta alternativa presentada per la Sra. Glòria Tello
Company, que és sotmesa a votació i aprovada per la comissió amb els vots a favor de les
representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company; de la
representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la representant del Grup
València en Comú, Sra. María Oliver Sanz; l'abstenció dels representants del Grup Popular, Sr.
Cristobal Grau Muñoz i Sra. María Jesús Puchal Farinós,  i el vot en contra de la representant del
Grup Ciutadans, Sra. Maria Amparo Picó. Proposta alternativa que diu:

"L'Alcaldia de l'Ajuntament de València estudie junt el Ministeri de Defensa la manera
més oportuna de fer un homenatge al soldat valencià Aaron Vidal López, mort en acte de
servici".

La moció presentada per la Sra. María Dolores Jiménez Díaz deia així:

"La muerte cuando viene decidida y sincera siempre gana, ante eso, poco se puede hacer,
es posteriormente cuando tras analizar las causas, sus circunstancias y a la persona, cuando
tenemos la oportunidad de ofrecer el merecido reconocimiento.
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1.  

2.  

Aarón Vidal Lopez, valenciano de nacimiento, vecino y con un gran arraigo en su barrio,
ha sido de los grandes, su vocación y entrega le delatan como un gran servidor y defensor de la
justicia allá donde fuera destinado, fue el más joven militar en recibir una condecoración.

Destinado al Regimiento de Caballería ligero Acorazado “Lusitania” 8 ubicado en la Base
de Marines (Valencia), siempre fue reconocido por sus superiores, tanto es así, que el 23 de junio
de 2014 su entrega al servicio le hace acreedor de la Cruz al Mérito Militar con Distintivo Blanco
ya que “… destaca en gran medida del promedio de sus compañeros. Trabajador abnegado de
labor callada que cumple con todas sus tareas exigiéndose siempre mayor carga de trabajo y
responsabilidad. Goza plenamente de la confianza del Mando y se ha ganado el completo
respeto de sus compañeros, siendo un claro ejemplo de referencia para todo Soldado…”.

Su vocación y ejemplar dedicación, le llevó a participar de forma voluntaria en la misión
internacional de Apoyo a Iraq en Besmayah (Irak), a la que se incorporó formando parte de la
Unidad de Protección, después de un periodo de dura preparación. Donde se le concede el 
Distintivo de Merito por Operaciones de Mantenimiento de la Paz.

Fue en esa misión donde Aarón encontró la muerte en acto de servicio, cumpliendo con su
deber al servicio de España, fue condecorado a título póstumo con la Cruz al Mérito Militar con

ahora es el momento para que la ciudad de Valencia en particular y todadistintivo amarillo, 
España en general le ofrezca un último recuerdo, la de honrar su memoria, con una calle en la
ciudad de Valencia, el nombre de un vecino de Valencia que entregó su vida defendiendo las
libertades.

Actualmente en la ciudad de Valencia existen zonas en expansión, que están siendo
urbanizadas y con posibilidades de establecer viales o calles, en este mismo sentido, en el propio
barrio de Malilla, cercana al lugar donde se ha criado y ha crecido Aarón, por lo que se propone
se estudie la posibilidad de ofrecer una de esas calles.

Por todo ello se realiza la siguiente Propuesta de Resolución

Se conceda otorgar el nombre del Soldado Aarón Vidal López   a una calle de la ciudad de
Valencia.
Se estudie la posibilidad de nombrar una calle en la zona comprendida en el barrio de
Malilla en la zona que rodea la continuidad de la Calle Isla Formentera puesto que
actualmente se está urbanizando y porque queda relativamente cerca de la zona donde se
ha criado y vivido con sus familiares y amigos."

Hi ha les intervencions següents:

La Sra. Maria Dolores Jiménez Díaz defén la moció presentada assenyalant que els pares
d'Aaron portaven setze mesos intentant posar-se en contacte amb l'Ajuntament, sense obtindre
resposta. Es tracta d'un soldat que a pesar de la seua curta edat va obtindre nombroses
condecoracions. En relació amb la iniciativa plantejada, ésta compta amb el suport de
l'Associació de Veterans del Regiment de Cavalleria Lusitània NÚM. 8 de Marines (València),
Regiment en què va servir Aaron, així com del president del Club d'Atletisme "Les Sitges" a què
va estar lligat fins a finalitzar la categoria júnior amb díhuit anys. Destaca que els pares d'Aaron
"necessiten el carrer" per que en la zona on viuen s'estan obrint nous carrers i consideren que
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posar el seu nom a un d'ells seria com tindre el seu fill prop. Considera que, a més de polítics
"som humans".

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, assenyala que hi ha temes com els
reconeixements de la ciutat que haurien de tractar-se en la Junta de Portaveus per a evitar
discussions i acusacions sobre l'ús partidista de determinats temes.

La Sra. Glòria Tello Company, del Grup Compromís, retrau que s'estiga fent una utilització
política del tema. Relata tots els tràmits administratius que s'han realitzat amb la família i
assegura que sí que se'ls ha atés. Considera que no és ètic ni oportú presentar una proposta com
esta perquè el tema es podria tractar d'una altra forma, havent causat això cert malestar en el
ministeri de Defensa. Tampoc considera oportú donar nom a carrers no consolidats i manifesta
estar d'acord amb allò que s'ha manifestat pel Sr. Cristóbal Grau, al mateix temps que assenyala
en este sentit que s'està duent a terme una modificació del Reglament d'Honors i Distincions.

La presidenta, Sra. Consol Castillo Plaza, també manifesta la seua conformitat a allò que
s'ha exposat pel Sr. Cristóbal Grau, i que el reconeixement ha de ser de tota la ciutat i no sols de
l'equip de govern, per la qual cosa en estos temes deu haver-hi unanimitat. Així mateix assenyala
que no coneix la persona, però reconeix que qualsevol fill que mora desperta en els pares un
sentiment irreparable, i considera que no pot fer-se un ús partidista del tema perquè res pot
substituir el dolor dels pares, ni el nom d'un carrer.

La Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Ciutadans, retrau a la Sra. Glòria Tello que
"traguera" en premsa el tema del subsinspector Gálvez quan es va assabentar que la familia hi
havia contactat amb el Grup Municipal Ciutadans, i en canvi ara no li pareixia bé.  

Conclòses les intervencions, la moció decau al aprovar-se la proposta
alternativa presentada per la Sra. Glòria Tello Company, que és sotmesa a votació i aprovada per
la comissió amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo
Plaza i Sra. Glòria Tello Company; de la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa
Girau Meliá, i de la representant del Grup València en Comú, Sra. María Oliver Sanz; l'abstenció
dels representants del Grup Popular, Sr. Cristobal Grau Muñoz i Sra. María Jesús Puchal
Farinós,  i el vot en contra de la representant del Grup Ciutadans, Sra. Maria Amparo Picó, en el
següent sentit:

"L'Alcaldia de l'Ajuntament de València estudie junt el Ministeri de Defensa la manera
més oportuna de fer un homenatge al soldat valencià Aaron Vidal López, mort en acte de
servici".

PREGUNTES

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular, sobre
inspecció sanitària falles 2018.

PREGUNTES:
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En relación con el asunto arriba referenciado se han formulado las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuántas inspecciones sanitarias se han realizado a puestos de churros y buñuelos
durante, entre los días 15 – 19 de marzo del 20918.

2.- ¿Cuántas inspecciones sanitarias se han realizado a otro tipo de puestos que no sean los
clásicos de churros y buñuelos?

3.- ¿Cuántas inspecciones sanitarias se han hecho en ese mismo periodo a Bares,
restaurante y cafeterías?

4.- ¿Cuántas actas de infracción han sido levantadas en cualquiera de los supuestos
anteriores? Especificar el motivo del acta.

5.- ¿Se ha cerrado algún n puesto de venta ambulante de comida por motivos recogidos en
el bando?

 

RESPOSTES DE  MARIA TERESA GIRAU MELIA - VICEPRESIDENTA 1ª -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

1.- 766 de inspección sanitaria, 146 de inspección de consumo y 62 de inspecciones de
control de la acometida de agua. Así mismo, se han realizado 712 analíticas de aceites y 84
analíticas de aguas.

2.- 343.

3.- 223.

4.- Se han levantado 120 actas de inspección, no de infracción, dentro del procedimiento
de autorización de los puestos de venta que tramita cultura festiva.

5.- Si, se cerró un puesto de masas fritas por carecer de acometida de agua potable.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta la Sra. Beatriz Simón Castellets, del Grup Municipal Popular, sobre
documentació viveros 2017

PREGUNTES:

La Concejal que suscribe en su nombre y en el del Grupo Municipal Popular formula las
siguientes PREGUNTAS:

¿Por qué motivo no se ha atendido la Nota Interior que se adjunta?
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##ANEXO-1637503##
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1.  

2.  

 De GRUPO MUNICIPAL POPULAR
EUSEBIO MONZO MARTINEZ
PORTAVOZ

 A Lista de unidades al final del documento

 Data 29/03/2018

 Assumpte reiteración acceso a documentación Viveros

Sr. Alcalde-Presidente,
 
 
El 23 de febrero  solicitamos a Cultura Festiva “copia de todos los correos
electrónicos desde noviembre de 2016 que no han sido incorporados al expediente
municipal y que ayer mostró durante el debate del Pleno.”
El 27 de febrero  solicitamos a Cultura Festiva “copia del mencionado correo
electrónico del día 3 de julio de 2017 (enviado después del accidente) y de la carta
del 23 de junio de 2017,  si la hubiese a dichay respuesta del contratista (COPE)
carta.”
El 6 de marzo reiteramos a Cultura Festiva las solicitudes del 23 y 27 de febrero.
El 8 de marzo formulamos un recurso de amparo ante esta Alcaldía reiterando la
solicitud de acceso a la documentación requerida.
El 14 de marzo Alcaldía nos responde que da traslado a Cultura Festiva.
El 9 de marzo preguntamos por escrito a la Comisión Informativa de Desarrollo
Humano del mes de marzo, lo siguiente:
“¿Por qué no ha facilitado la documentación que hemos reclamado varias veces por
Nota Interior desde el pasado pleno relativa a una serie de correos electrónicos
mencionados en el Pleno?”
El 21 de marzo responde el Sr. Delegado de Cultura Festiva a nuestra pregunta de
la Comisión lo siguiente:
“Respecte a la documentació reclamada, se li ha donat vista a tot l’expedient.”
El 28 de marzo se nos remite desde el Servicio de Cultura Festiva copia del correo
electrónico del día 3 de julio de 2017, SIN ADJUNTAR LA CARTA.
 
A día de hoy la Delegación de Cultura Festiva, con la aquiescencia de esta Alcaldía,
sigue ocultando la documentación reclamada los días 22 y 27 de febrero, además
de faltar a la verdad en la respuesta ofrecida en la Comisión Informativa de marzo.
 
Por todo ello, solicito que se remita a  toda la documentacióngpp@valencia.es
completa y sin más demoras:

Copia de todos los correos electrónicos desde noviembre de 2016 que no han
sido incorporados al expediente municipal y que el Sr. Fuset mostró durante el
debate del Pleno de febrero.
Copia de la carta del Sr. Fuset que se envió adjunta en el email del 3 de julio
de 2017 a COPE.

 
 
 
Atte.
 
Eusebio Monzó Martínez
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Destinataris:

 Nº Registre Unitat

 
2018016023 ALCALDÍA

JOAN RIBO CANUT
ALCALDE

 
2018016024 SERVICIO DE CULTURA FESTIVA

IRENE OLMOS SERER
JEFE/A DE SERVICIO

 
2018016025 DELEGACIÓN DE CULTURA FESTIVA

PERE SIXTE FUSET I TORTOSA
CONCEJAL-DELEGADO
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RESPOSTES DE  PERE SIXTE FUSET I TORTOSA - VOCAL SUPLENT -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

Senyora regidora,

En data 28 de març de 2018 se li va donar trasllat de la documentació sol·licitada. No
obstant, se li va enviar novament el 17 d’abril.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Municipal Popular, sobre
renovació de l'equipament de la sala municipal de gimnàstica artística.

PREGUNTES:

En la pasada sesión de la Comisión de Desarrollo Humano se aprobó una moción dirigida a
la renovación del equipamiento de la Sala de gimnasia artística existente en el Polideportivo
Fuente de San Luís.

A este respecto, el concejal que suscribe formula, en su nombre y en el del Grupo
Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué actuaciones se han desarrollado desde entonces por la Delegación de Deportes o
por la Fundación Deportiva Municipal para el cumplimiento de la referida moción?

2.- ¿En qué situación se encuentra la realización del inventario del equipamiento de la
sala?

3.- ¿En qué situación se encuentra la tramitación del convenio de colaboración a suscribir
entre el Club Antares y la fundación Deportiva Municipal?

4.- ¿En qué situación se encuentra la elaboración del plan de inversión plurianual para la
renovación del equipamiento?

5.- ¿Cuántos años va a abarcar este plan?

6.- ¿Cuál va a ser el importe de la inversión en el presente ejercicio 2018?

RESPOSTES DE  MARIA TERESA GIRAU MELIA - VICEPRESIDENTA 1ª -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

1.- El Jefe del Servicio Deportivo y el Director de la Instalación se han reunido en dos
ocasiones con representantes del Club de Gimnasia Antares (Presidente, Gerente y técnicos).
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2.- Ya se ha elaborado y está pendiente de firmar por las partes (Director de la instalación,
Técnico del Servicio Deportivo y Presidente del Club). Se podrá firmar el mismo día en el que se
firme el convenio.

3.- Está aprobado y pendiente de firmar. Está previsto la firma del mismo el martes 17 de
abril de 2018.

4.- Se está elaborando la relación del equipamiento básico y sus características de la sala de
gimnasia, según las características de la misma. Una vez completado este estudio, se podrá
concretar las necesidades de reposición de los aparatos y material, teniendo en cuenta el
inventario realizado.

5.-  Una vez concretada las necesidades de reposición se podrá establecer el tipo de
equipamiento y realizar una valoración económica del coste del mismo. En función de las
entidades que participen en la financiación de este plan y del crédito disponible se podrá
concretar los años necesarios para completar el plan.

6.- En función de lo anterior y según la disponibilidad presupuestaria.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Municipal Popular, sobre
instal·lació de vestuaris i dutxes en la platja per als clubs esportius que realitzen activitats i
cursos en la mateixa.

PREGUNTES:

Distintos clubes deportivos que realizan actividades y cursos en la playa solicitan la
instalación de vestuarios y duchas para quienes disfrutan de estos deportes.

A este respecto, el concejal que suscribe formula, en su nombre y en el del Grupo
Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Tiene previsto el Gobierno municipal instalar vestuarios y duchas para los usuarios de
estos deportes?

2.- En caso afirmativo, ¿cuántas instalaciones de este tipo tiene previsto instalar? ¿En qué
lugares?

En caso de respuesta negativa, ¿por qué razón se descarta la instalación de estos servicios?

3.- ¿Se han mantenido reuniones a este respecto con los clubes que desarrollan estas
actividades en la playa? ¿Con qué resultado?

RESPOSTES DE  MARIA TERESA GIRAU MELIA - VICEPRESIDENTA 1ª -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:
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1.- Si en las playas del norte.

2.- Para esta temporada está previsto montar las instalaciones del Voley Playa Valencia, al
igual que en años anteriores en la Playa Cabanyal. Esta instalación dispone de una dotación para
los usuarios/as de las actividades que utilizan esta instalación. Además hay que tener en cuenta
que el Pabellón Deportivo Malvarrosa estará abierto durante todo el verano, con el objetivo de
dar servicio y apoyo a las actividades que se organizan en estas playas, existiendo una tarifa en la
ordenanza para el uso de vestuarios. 

En cuanto a las playas del sur ya en el año 2015 el Ayuntamiento de Valencia, a través del
Servicio de Deportes, ya exploró la posibilidad de la instalación de contenedores (vestuarios y
almacenes) en la parte posterior del Barco de Estibadores (en la Playa del Ferros) de propiedad
de Conselleria de Medio Ambiente, y fue denegada la solicitud. En el año 2016 el Ayuntamiento
de Valencia, a través del Servicio de Playas, estudió de nuevo la posibilidad de la instalación de
contenedores en algún espacio público propio en la Playa del Perellonet, no hallando ninguno
disponible.

3.- Se han mantenido varias reuniones con los clubes de actividades náuticas durante el año
2016 y 2017 en las que se ha tratado diferentes temas relacionados con la organización de los
canales náuticos y las actividades.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Municipal Popular, sobre
programa lingüístic dels col·legis municipals.

PREGUNTES:

El pasado 16 de marzo de 2018 finalizó el plazo para que los colegios remitieran a la
Consellería de Educación el Programa Lingüístico de Centro (PLC) para el próximo curso.

A este respecto, el concejal que suscribe formula, en su nombre y en el del Grupo
Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuál es el porcentaje correspondiente al español, al valenciano y al inglés en cada uno
de los PLC de los colegios municipales?

2.- ¿Cuál es dicho porcentaje en cada uno de estos centros en el presente curso escolar?

3.- ¿Qué asignaturas se impartirán en español, en valenciano y en inglés en cada colegio
municipal según el PLC respectivo?

4.- ¿Cuáles son estas asignaturas en cada uno de estos centros en el presente curso escolar?

5.- ¿Cuál fue el resultado de la votación en el Consejo Escolar de cada colegio municipal
para la aprobación del respectivo PLC?
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RESPOSTES DE  MARIA OLIVER SANZ - REGIDORA DELEGADA -
DELEGACIÓ D'EDUCACIÓ:

1.-

CM FERNANDO DE LOS RÍOS

Infantil: Valencià: 36%; Castellà: 55%; Anglés: 11%

Primària: Valencià: 40%; Castellà: 44%; Anglés: 17%

CM PROFESSOR SANTIAGO GRISOLÍA

Infantil: Valencià: 65%; Castellà: 25%; Anglés: 10%

Primària (1 i 2n curs): Valencià: 52%; Castellà: 30%; Anglés: 18%

CM BENIMACLET

Infantil: Castellà: 50%; Valencià: 38%; Anglés: 12%

Primària: Castellà: 40%; Valencià: 43%; Anglés: 17%

2.- 

CM FERNANDO DE LOS RÍOS

Infantil i Primària: Castellà: 64%; Valencià: 18%; Anglés: 18%

CM PROFESSOR SANTIAGO GRISOLÍA

Infantil línia valencià: Valencià: 82%; Anglés: 18%

Infantil línia castellà: Castellà: 46%; Valencià: 36%; Anglés: 18%

Primària línia castellà: Castellà: 46%; Valencià: 36%; Anglés: 18%

Primària: Línia valencià: Castellà: 20%; Valencià: 62%; Anglés 18%

CM BENIMACLET

Infantil: Castellà: 50%; Valencià: 38%; Anglés: 12%

Primària: Castellà: 53%; Valencià: 30%; Anglés: 17%

3.-

CM FERNANDO DE LOS RÍOS

En Valencià: Educació Física, Música, Valencià i Socials



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 +

O
q
h
 h

7
2
U

 S
E
T
o
 B

zi
c 

fj
B
X
 7

vK
S
 k

Z
Q

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A GENERAL DE L' ADMÓ MUNICIPAL - TITULAR
ORGAN DE SUPORT A JGL

FRANCISCO JAVIER VILA BIOSCA 25/05/2018 ACCVCA-120 5455451848073102300

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 19 D'ABRIL DE 2018 23

En Castellà: Castellà, Naturals, Religió i Valors, Matemàtiques

En Anglés: Plàstica, Anglés

CM PROFESSOR SANTIAGO GRISOLÍA

En Valencià: Valencià, Ciències i Socials, Música, Educació física i Religió o Valors.

En Castellà: Matemàtiques, Castellà i competència oral de castellà

En anglés; Anglés, Plàstica i competència oral en anglés

CM BENIMACLET

En Castellà: Llengua i competència oral castellà, Matemàtiques, Religió i Valors i Tutoria

En Valencià: Valencià i competència oral valencià, Ciències Naturals, Ciències Socials,
Música i Educació física

En Anglés: Anglés i competència oral en anglés, artística.

4.-

CM FERNANDO DE LOS RÍOS

En el present curs s'estan donant en Valencià les assignatures de Socials i Valencià; en
Anglés: Plàstica i Anglés. Les restants assignatures es donen en castellà.

CM PROFESSOR SANTIAGO GRISOLÍA

Línia valencià: totes les assignatures en valencià, excepte Llengua Castellana i
competència oral en castellà.

Línia castellà: tot en castellà menys Ciències, Socials, Valencià, competència oral en
valencià i Educació física.

En anglés: Plàstica, Anglés i competència oral en anglés

CM BENIMACLET

En Castellano: Llengua i competència oral en castellà, Matemàtiques, Música, Educació
Física, Tutoria, Religió i Valors

En Valencià: Valencià, competència oral en valencià, Naturals i Socials

En Anglés: Anglés i competència oral en anglés, Artística

5.-
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CM FERNANDO DE LOS RÍOS

El resultat de la votació en el Consell Escolar va ser per unanimitat.

CM PROFESSOR SANTIAGO GRISOLÍA

Es va aprovar el pla lingüístic amb 16 vots a favor i 2 en contra.

CM BENIMACLET

Es va aprovar per unanimitat de tots els membres del Consell Escolar

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000019-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular, sobre la
presència de rates i xinxes en jardí de Germans Maristes.

PREGUNTES:

Tras realizar una visita por el barrio con miembros de la Asociación de Vecinos, nos
trasladaron su preocupación por la presencia, cada vez en mayor medida, de ratas y chinches en
el jardín de Hermanos Maristas. Es por esto que realizamos las siguientes, preguntas:

1.- ¿Cuándo va a procederse a realizar los tratamientos adecuados para evitar la
proliferación de estas plagas en dicho jardín?

2.- ¿Qué tipo de actuación se va a realizar en cada caso?"

RESPOSTA DE LA SRA. PRESIDENTA DE LA COMISSIÓ DE MEDI AMBIENT
I CANVI CLIMÀTIC:

"En resposta a la pregunta formulada sobre Rates i Xinxes en jardí de Germans Maristes, li
informem que derivem esta pregunta a la Comissió de Dessenvolupament Humà, que és la
Comissió competent per a respondre-la." 

RESPOSTES DE  MARIA TERESA GIRAU MELIA - VICEPRESIDENTA 1ª -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

1.- Los chinches en jardines son una plaga fitosanitaria, por lo tanto, no es competencia de
este Servicio sino del de Parques y Jardines.

Respecto a los tratamientos para el control de ratas en dicho jardín, informar que se lleva a
cabo una campaña de revisión de jardines en la que se inspeccionan tres veces al año. La primera
revisión de este año se efectúo en el mes de febrero. Al margen de esta campaña, también se
atienden los avisos de los ciudadanos y los transmitidos por parte de Jardines y se realizan
actuaciones extraordinarias cuando se considera necesario.
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2.- En el jardín de Hermanos Maristas hay colocados alrededor de 20 portacebos que
durante las inspecciones de campaña se revisan y reponen. Si durante la campaña o durante las
inspecciones de los avisos de los ciudadanos y/o jardines se localizan madrigueras, éstas también
se revisan. Si se trata de ratas de arbolado, se colocan portacebos en tubo o en T en los mismos o
si se trata de palmeras se recomienda al Servicio de Parques y Jardines la colocación de planchas
antitrepamiento.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Jesús Puchalt Farinós, del Grup Municipal Popular, sobre
les beques “Juan Castelló”.

PREGUNTES:

Por acuerdo de la Junta de Gobierno Local de fecha 1 de diciembre de 2016 se aprobó el
convenio de colaboración con la Universidad de Valencia para el desarrollo de las becas “Juan
Castello”.

A este respecto, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuántas convocatorias de estas becas se han realizado desde entonces?

2.- ¿Cuántos aspirantes se presentaron en cada una de ellas?

3.- ¿Cuántas becas se han concedido en cada una de las convocatorias?

4.- ¿Cuál ha sido el importe de cada una de las becas concedidas?

5.- ¿Quiénes han sido los beneficiarios?

6.- ¿A qué proyectos han ido destinadas?

7.- ¿Cuál es el país de procedencia de los distintos beneficiarios?

8.- ¿Se van a convocar estas becas en 2018?

RESPOSTES DE  NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDORA DELEGADA -
REGIDORIA DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT I MIGRACIÓ:

1.- Una. La Convocatoria surge con la firma en el año 2017 del Convenio de colaboración
entre el Ayuntamiento de Valencia y la Universidad de Valencia para la realización del programa
de becas 'Juan Castelló-Universitat de València' para estudiantes universitarios de países del Sur
que cursen estudios oficiales de doctorado

2.- 31 estudiantes solicitaron beca.

3.- 21 becas.
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4.- 3.000 € en dos pagos.

5.- Las becas de doctorado Juan Castelló han estado destinadas a estudiantes matriculados
por primera vez en el curso 2016-17, procedentes de los países prioritarios de cooperación y cuyo
objeto ha sido la formación investigadora y el desarrollo científico y tecnológico en programas de
Doctorado Oficial de la Universitat de València.

Países considerados prioritarios de Cooperación:

- América Latina y Caribe: Bolivia, Colombia, Cuba, Ecuador, El Salvador, Guatemala,
Haití, Honduras, Nicaragua, Paraguay, Perú y República Dominicana

- Norte de África y Oriente Próximo: Mauritania, Marruecos, Población Saharaui y
Territorios Palestinos

- África Subsahariana: Burkina Faso, Mali, Níger, Senegal, Etiopía, Guínea Ecuatorial y
Mozambique

- Asia: Filipinas

6.- A estudios de doctorado oficial en la Universitat de València en las siguientes 
disciplinas: 

a) Derechos Humanos, Democracia y Justicia Internacional (3 becas)

b) Economía Social (2)

c) Desarrollo Local y Cooperación Internacional (2)

d) Contaminación, toxicología y Sanidad Ambiental (1)

e) Psicología Clínica y de la Salud (1)

f) Educación (1)

g) Odontología (3)

h) Lengua, Literaturas y Culturas (1)

i) Dirección de Empresas (2)

j) Contabilidad y Finanzas Corporativas (2)

k) Pensamiento Filosófico Contemporáneo (1)

l) Marketing (2)

7.- Países de origen de los estudiantes becados:
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a)  Guatemala, Colombia y Ecuador (3 becas)

b)  Ecuador (2 becas)

c)  Ecuador y Perú (2 becas)

d)  Ecuador (1 beca)

e)  Ecuador (1 beca)

f)  República Dominicana (1 beca)

g)  Ecuador (3 becas)

h)  Marruecos (1 beca)

i)   Ecuador y Colombia (2 becas)

j)   Colombia (2 becas)

k)  Burkina Faso (1 beca)

l)   Colombia (2 becas)

8.- Si, se está a la espera de la aprobación de modificación presupuestaria para iniciar el
trámite del nuevo Convenio 2018-2019, que dará de nuevo cobertura al mismo número de
estudiantes

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Jesús Puchalt Farinós, del Grup Municipal Popular, sobre
col·laboració en la gestió de l'Espai Intercultural.

PREGUNTES:

En respuesta a las preguntas formuladas en la pasada sesión de la Comisión de Desarrollo
Humano en relación con el asunto de referencia, se nos contestó que solo se había presentado una
entidad para colaborar en la gestión del Espai Intercultural, la cual no cumplía uno de los
criterios establecidos.

A este respecto, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué criterio no cumplía esta entidad?

2.- ¿Se ha presentado alguna otra entidad?

En caso negativo, ¿cómo se va a llevar a cabo la gestión de este espacio?
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En caso positivo, ¿cuál? ¿Cumple con los criterios establecidos?

3.- ¿Se han presentado más solicitudes de uso de este recurso? ¿Por qué entidades? ¿Cuáles
han sido aprobadas?

4.- ¿Qué personal municipal está destinado al Espai Intercultural?

RESPOSTES DE  NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDORA DELEGADA -
REGIDORIA DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT I MIGRACIÓ:

1.- Acreditar disponer de personal suficiente para poder cubrir toda la franja horaria de
apertura del Espai Intercultural.

2.-  No. La gestión se desarrolla desde el Servicio de Cooperación al Desarrollo y
Migración.

3.- Para el uso del Espai Intercultural en diferentes horarios se han presentado hasta la
fecha las siguientes entidades: SOEPIC, PSICÓLOGOS Y PSICÓLOGAS SIN FRONTERAS,
ASOCIACIÓN PRO FUNDACIÓN ESCUELA CON ALMA Y MUNDUBAT.

Las solicitudes de las entidades presentadas han sido todas aprobadas.

4.- En estos momentos, una técnica media en Trabajo Social

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
l'edició i realització dels programes oficials de falles.

PREGUNTES:

La Junta Central Fallera ha editado, como ya es habitual, el programa oficial de Fallas. La
edición y realización se ha encargado a una empresa publicando publicidad en la contraportada
del mismo, con lo cual se ha ingresado dinero en las arcas del organismo fallero.

1.- ¿Cuántas empresas privadas se han incluido en la contraportada del programa oficial de
Fallas?

2.- ¿Cuánto dinero han pagado a la empresa editora del programa?

3.- ¿Cuánto dinero ha ingresado la Junta Central Fallera por las inserciones publicitarias?

4.- ¿Cuántos programas se han editado este año?.

RESPOSTES DE  PERE SIXTE FUSET I TORTOSA - VOCAL SUPLENT -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:
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Sobre la present, com de manera reiterada han manifestat els secretaris municipals, remitim
a l’organisme autònom Junta Central Fallera on es podran formular les preguntes referents a eixe
organisme.

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
el canvi de la festivitat de Sant Vicent.

PREGUNTES:

El alcalde de Valencia, Joan Ribó, y el concejal de Cultura Festiva, han afirmado durante
las últimas semanas su intención de cambiar la celebración de la festividad del patrón de la
ciudad de Valencia, San Vicente Mártir, a domingo en vez del día de su fiesta.

Desde Ciudadanos consideramos que se debe contar para ese cambio con los colectivos
constituidos para festejar al santo de la ciudad y, tras ello, comenzar un proceso de diálogo.

1.- ¿Se ha reunido el área de Cultura Festiva con alguna de las asociaciones para
trasmitirles su opinión para cambiar la fecha del 22 de enero a domingo?

2.- ¿Ha hecho algún tipo de informe o estudio dónde se incluyan beneficios o
consecuencias negativas?

3.- ¿Tienen previsto llevar adelante el cambio de fecha de la festividad?

RESPOSTES DE  PERE SIXTE FUSET I TORTOSA - VOCAL SUPLENT -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

Respecte al tema pel que pregunta, li recorde que només van ser unes observacions
públiques fetes per este regidor que, en tot moment, va dir que si fóra el cas seria un canvi
acordat i consensuat amb les entitats festives. En cap cas va ser una proposta en ferm.

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
instal·lació de cambres de vigilància en espais patrimonials.

PREGUNTES:

El Ayuntamiento de Valencia ha puesto en marcha distintas gestiones para instalar un
sistema de vigilancia en distintos monumentos de la ciudad. En los medios de comunicación se
ha publicado que estos serían el Palacio del Almudin, el Palau de Cervelló, Atarazanas, Torres de
Quart y Torres de Serranos, entre otros.
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1.- ¿En qué situación se encuentra el procedimiento para pedir la instalación de las cámaras
a la Delegación del Gobierno?

2.- ¿Cuántas áreas del Ayuntamiento de Valencia están involucradas en la petición?

3.- ¿De esas áreas municipales cuantas han emitido informe alguno o para cuándo estarán
hechos?

4.- ¿Se ha estimado ya el coste económico de la instalación de ese sistema?

5.- Además de esas medidas ¿Se están adoptado otras para tratar de impedir más actos
vandálicos?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS

1. Un tècnic del servei de Patrimoni està realitzant els projectes tècnics de la instal·lació,
amb la ubicació de càmeres proposada.

2. Esta proposta, que després serà consensuada amb la Regidoria de Seguretat Ciutadana, 
és la que es presentarà en Delegació de Govern per a la seua aprovació.

3. 4. Es necessari per poder pressupostar, tenir el projecte.   

5. Recordar que el pressupost de 2018 per a la seguretat en els nostres Museus i 
Monuments ha passat de 800.000 euros a 1.245.000, reforçant tots els Museus i afegint seguretat
en espais com la Llotja que NO tenien.

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
l'ús de Sant Vicent de la Roqueta.

PREGUNTES:

El Ayuntamiento de Valencia ha celebrado distintos contactos con la Asociación Cultural
Vía Vicentus Valentiae-Gogistes Valencians con motivo de los futuros usos del edificio del
Monasterio de San Vicente de la Roqueta.

El concejal de Desarrollo Urbano, Vicent Sarriá, anunció también la próxima ejecución de
trabajos arqueológicos.

1.- ¿Nos puede indicar si la propuesta del citado colectivo vicentino será la que,
finalmente, se ponga en marcha en la planta baja del edificio del antiguo monasterio de La
Roqueta?

2.- ¿La Academia Valenciana de la Llengua será la institución que se ubique en otra zona
del edificio?
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¿Cuándo comenzarán los trabajos arqueológicos?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

PREGUNTA NÚMERO 3. 

Sobre les futures excavacions arqueològiques: 
Des de la Secció d'Investigació Arqueològica Municipal, desprès de preparar la memòria

tècnica dels treballs de 2016-2017, i a partir de la informació d'eixos treballs i dels anteriors, s'ha
fet un plà d'excavacions avaluat que recentement s'ha passat a la Regidoria d'Urbanisme.

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
l'adjudicació de les obres de la muralla musulmana.

PREGUNTES:

El Ayuntamiento de Valencia tiene en marcha el proceso de expropiación y de puesta en
marcha de la Muralla Musulmana y en el área de contratación se estudian las propuestas de tres
empresas presentadas al concurso. El proceso de ésta unidad del centro histórico empezó hace
muchos años y sigue pendiente de resolución.

1.- ¿Cuál es la estimación del área de Cultura para la adjudicación del concurso sobre el
área llamada “la Muralla Musulmana”?

2.- ¿Cuáles y cuántas empresas se han presentado al concurso?

3.- ¿Existe alguna novedad en el futuro planeamiento del centro histórico que pueda alterar
los planes del área de la “muralla musulmana”?

4.- ¿Tiene previsto reunirse con los vecinos residentes en la zona de la “muralla
musulmana”?.

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

1. y 2.- El concurs per a la redacció del projecte bàsic i d'execució de les "obres
d'excavació, restauració i posada en valor de la muralla islàmica de València, trame plaça de
l'Ángel” està encara en fase d'avaluació. Tota la informació està en la web municipal, en el perfil
del contractant, on es pot consultar. També es pot sol·licitar del Servei de Contractació accés a
l'expedient.

3.- El Servei responsable de l'elaboració del Text Refós dels Planes Especials de Ciutat
Vella té tota la informació sobre l'actuació i el projecte de la “Muralla musulmana”, per la qual
cosa s'entén que el futur pla respectarà el projecte.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 +

O
q
h
 h

7
2
U

 S
E
T
o
 B

zi
c 

fj
B
X
 7

vK
S
 k

Z
Q

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A GENERAL DE L' ADMÓ MUNICIPAL - TITULAR
ORGAN DE SUPORT A JGL

FRANCISCO JAVIER VILA BIOSCA 25/05/2018 ACCVCA-120 5455451848073102300

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 19 D'ABRIL DE 2018 32

4.- Ja s’han dut a terme diverses reunions i es faran totes aquelles més que els veïns
necessiten.

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
visita als campaments del Sàhara Occidental per la Regidora de Migració i Cooperació.

PREGUNTES:

La concejala de Migración y Cooperación, Neus Fabregas, ha visitado los campamentos
del Sáhara Occidental y ha mantenido distintos encuentros con el presidente del Parlamento
Saharaui, Jatri Aduh, con el secretario de Organización del Frente Polisario, Hama Salama, y con
Abderrahman Raha, coordinador del programa del Ministerio de Juventud ‘Vacaciones en Paz’,
para la acogida de niños y niñas en el que colabora el Ayuntamiento de València sufragando los
viajes

1.- ¿Nos podría indicar cuáles son sus principales conclusiones de este viaje?

2.- ¿Qué tipo de acciones va a repercutir en el Ayuntamiento de Valencia?

3.- ¿En qué sentido mejorará el programa “Vacaciones en Paz” que sufraga el consistorio
valenciano?

4.- ¿Qué conclusiones nos puede comunicar de su encuentro con el presidente del
Parlamento Saharaui?

5.- ¿Qué conclusiones nos puede comentar de su reunión con el secretario de Organización
del Frente Polisario?

6.- ¿Qué conclusiones nos puede explicar de su reunión con el coordinador del programa
“Vacaciones en Paz?.

RESPOSTES DE  NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDORA DELEGADA -
REGIDORIA DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT I MIGRACIÓ:

1.- Me reafirmo en el compromiso que tenemos con el pueblo saharaui, la moción que
aprobamos en el pleno de febrero y la firme convicción de que la solución ha de ser política y ha
de ser ya.

2.- Seguiremos trabajando con el programa “Vacaciones en Paz” como venimos haciendo
hasta ahora.

Y empezaremos a trabajar acciones concretas con la Willaya de Auserd con las que nos
hermanamos el pasado noviembre.
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Además, de las convocatorias de pública concurrencia que aprobamos para Cooperación
Internacional, Educación para el Desarrollo y Acción Humanitaria en las que las organizaciones
que trabajan en los campamentos, pueden presentarse según requisitos.

Y todo el apoyo político que nos soliciten como expresamos y aprobamos en la moción del
pleno de febrero.

3.- Las mejoras vendrán dadas entre la FASPS-PV y la Concejalía, como venimos 
trabajando con todas las organizaciones. Hasta el momento el trabajo en común es satisfactorio
por las dos partes.

4.- Nuevas vías que se abren a raíz de las sentencias del Tribunal europeo. 

Abiertos a negociar sin violencia.

Preparados para volver a sus tierras.

5.- Historia del Frente Polisario y su organización actualmente.

6.- La coordinación del programa es con la FASPS-PV, su presidenta es Lourdes Crespo.
Con ella y el equipo técnico hemos mantenido reuniones antes y durante el viaje en las que
estamos contentas con el trabajo realizado. Mantendremos una reunión antes de julio para
preparar la recepción del grupo de menores que vendrá este año y actividades que la FASPS-PV
considere que podemos apoyar desde el Ayuntamiento.

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
l'acord del Ple municipal de declarar BIC la festivitat de la Mare de Déu dels Desemparats.

PREGUNTES:

El Ayuntamiento de Valencia acordó en el pleno de enero una moción sobre la declaración
BIC Festividad de la Virgen, con tres puntos. Dos de ellos tenían como fin solicitar a la
Generalitat Valenciana la declaración de Bien de Interés Cultural y Fiesta de Interés Turístico y
el tercero establecer con el Arzobispado de Valencia los actos y celebraciones religiosas cuya
realización dependen de esta entidad.

Así en los medios de comunicación hemos visto publicadas distintas informaciones en las
cuales parece que ya existe algún documento que ha llegado desde la institución religiosa.

1.- ¿Ha hecho el ayuntamiento algún tipo de consulta verbal o por escrito al Arzobispado
de Valencia después del acuerdo plenario del pasado mes de enero?

2.- Si fuera así y ha llegado algún documento por escrito ¿Nos puede adjuntar la
contestación de la entidad eclesiástica?
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3.- ¿Qué decisión piensa adoptar después de la contestación del arzobispo teniendo en
cuenta que solo se le pedía una relación de los actos eclesiásticos?

RESPOSTES DE  PERE SIXTE FUSET I TORTOSA - VOCAL SUPLENT -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

L’Ajuntament de València va traslladar a l’Arquebisbat l’acord del Ple el dia 31 de gener
de 2018.

Com a resposta a eixa comunicació, el cardenal-arquebisbe de València va enviar una carta
a l’Alcalde el 19 de febrer de 2018, el contingut de la qual va ser publicat pel diari Levante-EMV
el 3 d’abril.

Este govern, i esta regidoria en concret, procura una relació fluida amb les entitats
relacionades amb la festa i, per suposat, igualment amb l’Arquebisbat. No tinga cap dubte que,
tal i com vam aprovar al Ple com alternativa a la que va presentar l’altre grup de l’oposició, en
este cas s’actuarà de la mateixa manera. De fet, la carta del cardenal arquebisbe agraeix a
l’alcalde el fet d’haver-li comunicat la iniciativa abans d’haver iniciat cap procediment.

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal Ciutadans,
sobre fets ocorreguts en les torres de Serrans amb el desplegament d'un llaç groc.

PREGUNTES:

1.-  ¿Cuándo tuvo conocimiento la delegación de cultura de que habían colgado un lazo
amarillo en las Torres de Serranos?

2.- ¿Qué medidas adoptaron desde que tuvieron conocimiento de esos hechos?

3.- ¿Tienen conocimiento de la forma en la que accedieron para poder realizar esa acción?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

1.- Els subalterns se n'adonen a les 11.25 hores.

2.- Des del moment que tenim coneixement de qualsevol incidència s'activa el protocol
intern.

D'una banda, els funcionaris pugen al merlet per a estudiar de la situació i, si escau, retirar
la bandera, si encara està.

D'altra banda es realitza des de l'espai en qüestió una doble trucada telefònica; primer al
coordinador de Museus  i una altra a la Policia Local.
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3.- Les persones entren com a visitants a les Torres. 

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal Ciutadans,
sobre la presentació de denúncia per la col·locació d'un llaç groc en les torres de Serrans.

PREGUNTES:

1.-  ¿Se ha presentado denuncia por parte de la Delegación de Cultura por los hechos
ocurridos en Torres de Serranos como consecuencia de colgar un lazo amarillo?

2.- ¿Se ha presentado denuncia por estos hechos por parte de otra delegación?

3.- ¿Dónde se ha presentado la denuncia, en comisaría o en juzgados?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

El dia 28 de març la policia local va ser avisada, va anar a les  Torres de Serrans i va
confiscar la bandera. Per sistema la Policia Local presenta diligències de la seua actuació.

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal Ciutadans,
sobre càmeres de circuit tancat de televisió en les torres de Serrans.

PREGUNTES:

1.- ¿Cuántas cámaras de CCTV existen en las Torres de Serranos?

2.- ¿Se encuentran en perfecto funcionamiento dichas cámaras?

3.- ¿Los hechos ocurridos han quedado grabados en el sistema de grabación del CCTV?

4.- ¿Se han puesto a disposición de la Policía Nacional o juzgado las imágenes captadas
por los hechos cometidos en Torres de Serranos?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

Les Torres de Serrans han tingut circuit tancat de Televisió.MAI 
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26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal Ciutadans,
sobre mesures a adoptar per la delegació de cultura per a evitar actes vandàlics contra el
patrimoni cultural de València.

PREGUNTES:

1.- ¿Qué tipo de medidas van a adoptar para intentar evitar que se produzcan este tipo de
actos contra el patrimonio cultural de Valencia?

2.- ¿Se van a incrementar las medidas de seguridad para que no se vuelva a repetir este tipo
de actos?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

1.- En 2015 es va augmentar la vigilància i el protocol d'accés a les Torres. Recordar que
en tres anys han passat més de mig milió de persones per les Torres i només hem tingut DOS
incidents similars.

2.- Com a mesura disuasiva s’està relitzant el projecte d’instal·lació de càmares. 

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal Ciutadans,
sobre la valoració per part de la delegació de cultura dels actes vandàlics contra el patrimoni
cultural de València.

PREGUNTES:

1.- ¿Cómo califica la realización de estos actos en monumentos emblemáticos de la ciudad
de Valencia?

2.- ¿Considera que se trata de actos vandálicos o de atentado contra el patrimonio cultural?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

1.- Evidentment, els monuments municipals NO SÓN en cap cas ni el suport ni el fòrum 
per a fer reivindicacions polítiques, siga el que siga la seua naturalesa.

2.- Dins de la Legislació Patrimonial que és la que abarca les nostres competències, les 
infraccions s'arrepleguen en el Títol VII de la Llei de Patrimoni Valencià que enumera els casos
d’infracció.
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28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
el cànon a pagar per la copa Davis.

PREGUNTES:

1.- El pago del canon de la Copa Davis ha sido sufragado, según se ha afirmado por parte
del equipo de gobierno, a través de la Fundación Turismo Valencia, ¿por qué motivo no se ha
afrontado desde la Fundación Deportiva Municipal? ¿No entiende el equipo de gobierno que la
Copa Davis se trata más de un evento deportivo que de uno turístico?

2.- Según anunció la Sra. Gómez se ha suscrito un acuerdo, por escrito, con la Generalitat
Valenciana, para sufragar parte del canon de 300.000 euros de la Copa Davis. En caso de que así
sea, solicitamos copia del mismo.

3.- Los 36.000 euros destinados a acción de promoción del evento, ¿en qué se han gastado?
Solicitamos el desglose detallado de las partidas con indicación del coste último y real de esas
acciones de promoción, impuestos incluidos.

4.- ¿Qué entidad municipal se ha hecho cargo de esos gastos de promoción?

5.- ¿Cuántas invitaciones ha recibido el Ayuntamiento de Valencia, del Palco de
autoridades y del palco que figuraba a nombre del Ayuntamiento, así como relación de invitados.

RESPOSTES DE  SANDRA GOMEZ LOPEZ - COORDINADORA GENERAL D
ÀREA - ÀREA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC SOSTENIBLE

1.- La celebración de los partidos de la Copa Davis en la ciudad, sin duda, ha sido de un
impacto nacional e internacional en términos de conocimiento y presencia que permitían que la
Fundación de Turismo fuera la encargada de firmar el convenio. Sin perjuicio de que existieran
otras opciones igualmente válidas.

2.- La participación de la Generalitat Valenciana en el evento se ha plasmado en acciones
de promoción que permitan reforzar la presencia y consolidación del destino València y
Comunitat Valenciana en un mercado estratégico como el alemán, entre otros.

3.- Se han desarrollado las siguientes acciones a través de contratos menores:

- Visita guiada por la ciudad de València a los medios de comunicación alemanes
desplazados para la cobertura de la Copa Davis, para promocionar la ciudad como destino
turístico urbano. El importe de la iniciativa ha resultado de 174€ (IVA incl.)

- Organización Acto del Sorteo de equipos. Salón de Cristal del Ayuntamiento de
València, día 5 de abril. El importe ha resultado de 3.206,5€ (IVA incl.)
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- Puesto de promoción de la ciudad, organizado por la Fundación de Turismo a la entrada
de la plaza de toros en los días de torneo: 500 euros

- Campaña de publicidad – Se ha realizado una campaña de refuerzo en 24 medios de
comunicación, radio, prensa escrita, prensa digital y televisiones (sobreimpresiones) - en el
ámbito de la Comunidad Valenciana. Para apoyar la campaña de medios planificada por la RFTE
e incrementar la visibilidad de la competición, favoreciendo el éxito de la misma. Por ello, las
creatividades utilizadas se adaptaron a partir de las desarrollas por la propia Federación. El
importe total de campaña ha resultado de 23.699€ (IVA incl.)

 En relación con la campaña de publicidad, la contratación se ha realizado individualmente
con cada uno de los medios en los que se ha publicitado el evento.

 4.- La Fundación de Turismo

 5.- Las entradas del palco de autoridades se gestionaron directamente desde el servicio de
protocolo del ayuntamiento. La Federación Española de Tenis puso a disposición del Ajuntament
de València hasta 20 pases de autoridades, que fueron asignados a los concejales del equipo de
gobierno, a los portavoces de los grupos municipales de PP y Ciudadanos y a los gerentes de la
Fundación Turismo València y la Federación Deportiva Municipal.

La Federación de Tenis puso a disposición un palco de pista con 6 localidades que fue
distribuido entre alcaldía, concejalía de turismo y concejalía de deportes.

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
els ingressos del Fòrum Internacional del Palau de la Música.

PREGUNTES:

1.- Si, tal como se no ha comunicado en respuesta a anteriores preguntas, las entradas al
Foro Internacional de Música tenían un precio fijo de 20 euros para público general y 10 para
estudiantes, en ese caso, ¿cómo es posible que, según respuesta facilitada, resultaran unos
ingresos por inscripciones de 685 euros?

2.- Según desglose de ingresos facilitados por el Palau de la Música, las entradas vendidas
tuvieron el siguiente detalle: 4 pases en taquilla pagados en efectivo, 2 pases en taquilla pagados
a través de tarjeta de crédito y 36 pases vendidos a través de la página web, ingresando por estos
últimos la cifra de 595 euros, ¿cómo es posible, con los precios facilitados, que se dé esa cifra?
Solicitamos el desglose de los ingresos de esos 36 pases.

3.- En respuesta facilitada se nos comunicó que se habían vendido 32 pases en total,
mientras que la información presentada por el Palau de la Música indica que han sido 42, ¿cuál es
la cifra correcta de pases vendidos?
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4.- En su día ya pedimos relación detallada del presupuesto total del Foro, ingresos y
gastos del mismo. Tal y como ya manfiestamos sólo teníamos el de gastos, quedando que nos
remitirían el de Ingresos, sin haber recibido nada hasta la fecha.

Por lo expuesto, solicitamos relación dtallada del Presupuesto de Ingresos.

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA
DELEGADA - DELEGACIÓ DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS:

1.- Aparece el importe de 685€, porque se lanzó una promoción por redes sociales al 50%
sobre el precio de 10€, para incentivar  el uso de redes sociales y promocionar el Evento en la
mismas. De esta promoción hubo una inscripción que está registrada e identificada en el sistema
de ventas con “FORO50”.

2.- Por la promoción realizada por las redes sociales, anteriormente indicada.

3.- Las ventas totales fueron 42.

4.- Los ingresos por inscripciones fueron 685€

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
l'elecció del Director del Palau de la Música.

PREGUNTES:

1.- La situación judicializada en que se encuentra la selección y nombramiento del actual
director resulta muy negativa para la imagen del Palau de la Música, ¿tiene pensado la presidenta
tomar alguna medida al respecto que pueda paliar el constante menoscabo de la imagen que se
está transmitiendo?

2.- ¿Cuáles fueron los argumentos por los que se consideró adecuado calificar con un cero
ciertos aspectos subjetivos del concurso (como la capacidad para representar al Palau de la
Música) al aspirante que quedó en segundo lugar?

RESPOSTES DE  GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - PRESIDENTA
DELEGADA - PALAU DE LA MÚSICA, CONGRESSOS Y ORQUESTRA DE
VALÈNCIA:

1.- Estamos en un estado de derecho en el que cualquier interesado legítimo puede acudir a
la vía jurisdiccional si así lo estima oportuno y, en este sentido y en el caso que nos ocupa,
judicialmente la situación no se puede considerar negativa ya que se ha desestimado el recurso
contencioso administrativo interpuesto por el aspirante, por lo que no se proyecta ninguna
imagen negativa al Palau de la Música.

2.- Los argumentos se encuentran recogidos en las páginas 43 y 44 del Acta Nº 3/2016 de
la sesión de la Comisión de Valoración del Concurso Internacional convocado para efectuar la
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propuesta de nombramiento del Director o Directora del O.A.M. “Palau de la Música, Congresos
y Orquesta de Valencia” celebrada el día 10 de septiembre de 2016 cuya copia, junto con otra
documentación relativa al expediente en el que se procedió a efectuar dicho nombramiento, fue
entregada al Grupo Municipal Ciudadanos mediante Nota Interior del Subdirector de Gestión del
O.A.M. de fecha 27 de octubre de 2017 en atención a lo solicitado a esta Delegación y al
Servicio del Palau de la Música y Congresos por dicho Grupo Municipal mediante Nota Interior
Electrónica de fecha 18 de octubre de 2017.

PRECS I PREGUNTES

Es plantegen les preguntes següents:

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, pregunta sobre la situació de les
negociacions amb el Club de Gimnàstica Antares.

Respon la Sra. Maite Girau Meliá que s'està elaborant un pla d'inversions que, en tot cas,
no serà el proposat pel club sinó un raonable, segons les necessitats més urgents i els elements
més deteriorats. També cal veure temes d'aforaments, seguretat, etc..

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, en relació amb el xec escolar manifesta
que no s'està duent a terme el que es va aprovar per Moció en una Comissió anterior.

Respon la Sra. María Oliver Sanz que el Servici d'Educació li ha informat que no pot
assumir el compliment del que acorda perquè en cas contrari la convocatòria quedaria oberta, i
que només assumix allò que pot complir.

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, pregunta com està el tema de la
subrogació del personal de les escoles infantils.

Respon la Sra. María Oliver Sanz que li enviarà l'informe jurídic.

La Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Ciutadans, manifesta que no veu clar que
l'aprovació del Conveni Col·lectiu del personal de la Fundació Esportiva Municipal s'haja sotmés
a l'aprovació d'esta Comissió Informativa, i no a la de personal o hisenda.

El Sr. Secretari respon que el repartiment d'este tipus d'assumptes no és un tema pacífic,
però que en tot cas consta l'informe del Servici de Personal.

DESPATX EXTRAORDINARI

FUNDACIÓ ESPORTIVA MUNICIPAL

31. (E 1) RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-70014-2017-000096-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Ratificar el Conveni Col·lectiu de Treball del personal laboral de l'Organisme Autònom
Fundació Esportiva Municipal de l'Ajuntament de València.
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La comissió, en sessió celebrada el dia 19 d'abril de 2018 i previa declaració d'urgència,
acorda formular la proposta que a continuació s’expressa, adoptada amb els vots a favor de les
representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company; la
representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la representant del Grup
València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz; amb l'abstenció dels representants del Grup Popular,
Sr. Cristóbal Grau Muñoz i Sra. María Jesús Puchalt Farinós, i de la representant del Grup
Ciutadans, María Amparo Picó Peris, i elevar-la al Ple de l'Ajuntament:

"PRIMERO.- El artículo 15, apartado h) de los Estatutos de la Fundación Deportiva
Municipal establece que le corresponde a la Junta Rectora aprobar los convenios colectivos del
personal laboral.

SEGUNDO.- La Junta Rectora de este Organismo Autónomo, en fecha 12 de abril de
2018, acordó aprobar el Convenio Colectivo que ha de regular en los términos establecidos en el
mismo, las condiciones de trabajo del personal laboral del Organismo Autónomo - Fundación
Deportiva Municipal del Ayuntamiento de Valencia, con vigencia desde el 01 de enero de 2018 
al 31 de diciembre de 2019, así como dar traslado al Pleno del Ayuntamiento de Valencia, para
su ratificación.

TERCERO.- La presente propuesta ha pasado dictamen de la Comisión Informativa de
Desarrollo Humano, Educación, Juventud y Deportes y Cultura.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

PRIMERO.- Ratificar el Convenio Colectivo  que ha de regular en los términos
establecidos en el mismo, las condiciones de trabajo del personal laboral del Organismo
Autónomo - Fundación Deportiva Municipal del Ayuntamiento de Valencia, con vigencia desde
el 1 de enero de 2018  al 31 de diciembre de 2019, tal y como consta en el documento obrante en
el expediente tramitado al efecto con el número E-70014-2017-000096-00), de conformidad con
lo previsto en la legislación vigente."

Hi ha les intervencions següents:

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, explica l'abstenció formulada pel seu Grup
en la Junta Rectora de la Fundació Esportiva Municipal, i que resum en què en la firma del text
del Conveni no van participar tots els sindicats pertanyents al Comité d'Empresa.

La Sra. Maite Girau Meliá, del Grup Socialista, assenyala que el text es va firmar amb els
dos sindicats majoritaris, i posteriorment es va donar trasllat del mateix a la resta de sindicats
perquè prengueren coneixement. Entén que es tracta d'un bon conveni que regula noves
situacions, i acosta les condicions de treball del personal de la Fundació Esportiva Municipal a
les del personal de l'Ajuntament. El Servici de Personal ha donat el seu vistiplau.

El Secretari de la Comissió Informativa recalca que tant el procediment seguit com el seu
contingut, són fruit dels intents d'harmonitzar tots els Organismes Municipals.
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Concloses les intervencions, la proposta és aprovada amb els vots a favor de  les
representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company; la
representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la representant del Grup
València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz; amb l'abstenció dels representants del Grup Popular,
Sr. Cristobal Grau Muñoz i Sra. María Jesús Puchalt Farinós, i de la representant del Grup
Ciutadans, María Amparo Picó Peris.  

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les onze hores i vint minuts, la presidència
tanca la sessió, de la qual estenc la present acta per mitjà de la incorporació de les còpies,
autoritzades amb les firmes de la Sra. presidenta i del Sr. secretari, de les propostes acordades en
els expedients examinats, i la firma la presidenta amb mi el secretari, que certifique.


